
Vraag nr. 39
van 20 november 2000
van de heer CARL DECALUWE

N308 Proven  –  Fietspaden

Op het fysisch programma dat vorig jaar aan het
Vlaams Parlement werd voorgelegd, werd voor het
jaar 2000 50 miljoen vastgelegd voor de aanleg van
fietspaden in Proven.

Tot op heden is er blijkbaar nog geen vooruitgang
in het dossier geboekt.

1. Wat is hiervan de oorzaak ?

2. Worden de middelen verschoven naar het vol-
gende jaar en welke stappen dienen nog te wor-
den genomen om het dossier te kunnen aanbe-
steden ?

3. Welke termijn wordt vooropgesteld voor de re-
alisatie van het dossier ?

Antwoord

Dat er tot op heden nog geen vooruitgang werd ge-
boekt in dit dossier is niet juist. Het onteigenings-
plan werd op 18 februari 2000 voor de raming van
de onteigeningskosten doorgestuurd aan het A a n-
k o o p c o m i t é . De raming werd door het A a n k o o p c o-
mité op 25 oktober 2000 aan de afdeling Wegen en
Verkeer West-Vlaanderen doorgestuurd. De proce-
dure voor de uitvaardiging van het ministerieel
onteigeningsbesluit is opgestart.

De uitvoeringsplans en het bestek zijn klaar voor
a a n b e s t e d i n g. Afhankelijk van de verordening van
de onteigeningsprocedure kan het project allicht
medio 2001 worden aanbesteed.


